

Ward Boundary Review 2020

The following note was sent to the President of the HCA by Beate Bowron, a Project manager for the City of Ottawa Ward Boundary Review 2020 on March 4, 2020.

Also, [click here](#) to view the attached document that outlines public meeting dates and locations.



La version française suit

Dear representatives of Ottawa's Community Associations,

In June 2019, City Council directed City staff to retain an independent consultant to conduct a comprehensive review of the City of Ottawa's ward boundaries. The review is meant to establish boundaries that could be used in at least three municipal elections (2022, 2026 and 2030) and, perhaps, a fourth municipal election in 2034. The last major review of Ottawa's ward boundaries occurred in 2004-2005.

I am one of the consultants for the Ottawa Ward Boundary Review 2020 and am writing to invite you and your group to get involved in developing new ward boundaries for the city. There will be two rounds of public consultation. We want to hear what you think!

Round 1 of public consultation is gathering input on matters such as issues with the current ward boundaries and how they might be rectified, how many wards Ottawa should have and how many people there should be in each ward. You can participate by going to the project website at ottawa.ca/wardboundary.

Or you can go directly to the Round 1 survey and/or get involved in an online discussion at Engage.Ottawa.ca. You can also attend one of the nine public meetings. Their dates and locations are attached.

Following Round 1, there will be an opportunity to comment on various options for a new ward boundary alignment during Round 2 of public consultation. Round 2 will

Ward Boundary Review 2020

include a feedback survey, opportunity for online discussion through [Engage.Ottawa.ca](https://engage.ottawa.ca) and another nine public meetings.

Please tell your friends and neighbours about the project. I hope to see some of you at the public meetings.

Best regards,

Beate Bowron, Project Manager, Ottawa Ward Boundary Review 2020

Madame, Monsieur,

En juin 2019, le Conseil municipal a demandé au personnel de confier à une équipe de consultants indépendants l'examen complet des limites des quartiers d'Ottawa afin d'établir les limites susceptibles d'être retenues pour les prochaines élections municipales de 2022, 2026 et 2030 (et peut-être 2034). Le dernier grand examen de ce type a eu lieu en 2004-2005.

Je fais partie des consultants retenus, et à ce titre, je vous invite, vous et les membres de votre association, à participer au redécoupage des quartiers de la ville. Nous organiserons deux phases de consultation publique. Votre avis est important pour nous!

La première phase portera entre autres sur les problèmes liés aux limites actuelles des quartiers et la façon de les corriger, sur le nombre de quartiers que devrait avoir Ottawa et sur le nombre d'habitants que chacun d'eux devrait compter. Pour y participer, rendez-vous à l'adresse ottawa.ca/limitesquartiers.

Vous pouvez également répondre directement au sondage de la phase 1, participer à la discussion en ligne sur participons.ottawa.ca ou assister à l'une des neuf réunions publiques (voir les dates et les lieux ci-joints).

La deuxième phase portera sur les différentes options de redécoupage des quartiers. Vous pourrez là aussi répondre à un sondage, participer à la discussion en ligne sur participons.ottawa.ca ou assister à l'une des neuf réunions publiques.

Je vous invite à informer vos amis et vos voisins de ce projet. Au plaisir de vous voir à la réunion publique.

Veuillez agréer, Madame, Monsieur, mes salutations distinguées.

Beate Bowron, gestionnaire de projet, Examen des limites de quartiers d'Ottawa 2020

Ward Boundary Review 2020

This e-mail originates from the City of Ottawa e-mail system. Any distribution, use or copying of this e-mail or the information it contains by other than the intended recipient(s) is unauthorized. Thank you.

Le présent courriel a été expédié par le système de courriels de la Ville d'Ottawa. Toute distribution, utilisation ou reproduction du courriel ou des renseignements qui s'y trouvent par une personne autre que son destinataire prévu est interdite. Je vous remercie de votre collaboration.